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Всеки ден с 
по-добрия 
вестник!

Още сутринта облачност-
та ще намалее и през деня 
ще бъде предимно слънчево. 
Ще духа до умерен североиз-
точен вятър. Максималните 
температури ще са между 12 
и 17, малко по-ниски по мор-
ския бряг. Над Черноморието 
ще преобладава слънчево 
време. По-значителна ще 
е облачността сутринта по 
южното крайбрежие, където 
на места все още е възмож-
но да превалява слаб дъжд.  
Максимални температури - 
между 9 и 12. Температурата 
на морската вода е около 8.

Специализирани бои, епоксидни подове, боя против пожар, боя против шум, 
течна хидроизолация, огнезащитна боя, боя против радиация, термо боя 

Варна, ул. "Перла" 16, тел. 0884 77 80 54

ИСОНЕМ България
Боядисваме бъдещето

НА 4 АПРИЛ 
ГЛАСУВАМЕ В 
376 СЕКЦИИ

СЪВЕТНИЦИТЕ КАЗАХА 
"ДА" ЗА ФИЛИАЛ 
НА МЕДИЦИНСКИЯ 
УНИВЕРСИТЕТ

ВЪЗОБНОВЯВАТ СЕ 
ЖЕЛЕЗОПЪТНИТЕ 
КОМУНИКАЦИИ С 
КОНСТАНЦА ПРЕЗ ДОБРИЧ

ВКС НАМАЛИ ПРИСЪДИТЕ 
ЗА КРАЖБАТА НА ТРЪБИ 
ЗА НАД 15 МЛН. ЛЕВА ОТ 
ВИК ДОБРИЧ

ОТПЕЧАТАЙ МЕЧТАТА СИ В
„НЮЗПРИНТ“ 

„НЮЗПРИНТ“ ЕООД - печат на 
вестници, списания, флаери, плакати, 

визитки, календари, книги, дипляни, 
тефтери, кочани, дигитален печат 

Бърза и експресна доставка с Еконт и 
Спиди 

имейл-newsprint@abv.bg 
тел 0893 662596 

В НЕДЕЛЯ - 4 АПРИЛ: ИЗБОРИ 
ЗА 45-ТО ОБИКНОВЕНО 
НАРОДНО СЪБРАНИЕ

ВРЕМЕТО

На стр. 3

На стр.  3

На стр.  3
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На стр.  2
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ОКРЪЖНАТА ПРОКУРАТУРА В
ДОБРИЧ ОТЧИТА 633 БЪРЗИ
ПРОИЗВОДСТВА ЗА 2020 Г.

На годишното си отчетно
съвещание, провело се он-
лайн, Окръжна прокурату-
ра-Добрич съобщи за спад
в броя на наблюдаваните и
новообразуваните произ-
водства през 2020 г. В сре-
щата участваха г-жа Стели-
яна Кожухарова - прокурор
във Върховна касационна
прокуратура, администра-
тивният ръководител на
Апелативна прокуратура -
Варна Владимир Чавдаров,
неговите заместници - Иван
Тодоров и Илия Николов, и
прокурорите от структура-
та, всички прокурори от съ-
дебния район на Окръжна
прокуратура-Добрич, ди-
ректорът на ОД на МВР -
Добрич старши комисар
Никола Панчев, директорът
на ТД "НС" - Добрич Георги
Георгиев и началникът на
отдел "Разследване" в ОД
на МВР - Добрич Ивелин
Иванов.

Административният ръ-
ководител на Окръжна
прокуратура-Добрич Ра-
дослав Бухчев подчерта,
че "за намаляване броя на
извършените престъпле-
ния в областта неоспори-
ма роля изиграха провеж-
даните от полицията в ко-
ординация с прокуратура-
та специализирани поли-
цейски операции".

4409 е броят на препис-
ките, по които прокурорите
в региона са работили през
миналата година, като 98,14
% от тях са решени. Устой-

ВКС НАМАЛИ ПРИСЪДИТЕ ЗА
КРАЖБАТА НА ТРЪБИ ЗА НАД
15 МЛН. ЛЕВА ОТ ВИК ДОБРИЧ

Тричленен състав на Вър-
ховния касационен съд из-
мени решението на Апела-
тивен съд - Варна, като на-
мали размера на наложени-
те на подсъдимите Р.Г. и С.К.
наказания "лишаване от сво-
бода" от 10 на 8 години за
кражба на тръби за водос-
набдяване. Двамата мъже
имали и съучастник, който
получи условна присъда.

По обвинителен акт на
Окръжна прокуратура -
Добрич подсъдимите са
признати за виновни от Ок-
ръжния съд за това, че в
периода ноември 2011 г. -
март 2012 г. в съучастие по-
между си, при условията на
продължавано престъпле-
ние и чрез използване на
технически средства, отне-
ли тръби от водонапорен

ПОБОЙНИЦИТЕ ОТ СЕЛО ЧЕРНА
ОСТАВАТ ЗА ПОСТОЯННО В АРЕСТА

Районен съд-Добрич
одобри искането на проку-
ратурата и наложи мярка за
неотклонение "задържане под
стража" на 35-годишния И.К.
и на 16-годишния И.И. от с.
Черна. Двамата са привлече-
ни към наказателна отговор-
ност за грабеж на 500 лв. и
мобилен телефон от 70-годи-
шен техен съселянин - прес-
тъпление по чл. 198, ал. 1 във

чива е тенденцията за мно-
го висок процент на прик-
лючване на преписки в края
на отчетния период.

През 2020 г. прокурорите
в съдебния район на Окръж-
на прокуратура-Добрич са
наблюдавали 4420 досъдеб-
ни производства. Новообра-
зуваните дела са 2039. Ма-
гистратите в областта са ра-
ботили по 633 бързи произ-
водства.

В съда са внесени 859
прокурорски акта, от кои-
то 320 са обвинителни ак-
тове, 413 са предложения
за споразумения и 126 са
предложения за освобож-
даване  от наказателна от-
говорност с налагане на
административно наказа-
ние по чл.78а от НК.

През 2020 г. на съд са пре-
дадени 905 лица. 796 лица
са осъдени с влязла в сила
присъда.

Окръжна прокуратура-
Добрич отчете и спад в
престъпленията против лич-
ността, намаляване на до-
съдебните производства за
престъпления против собст-
веността и стопанството,
лек спад при документните
престъпления и престъпле-
нията против реда и общес-
твеното спокойствие. От
друг страна се отчита ръст
в броя на общоопасните
престъпления - 735 (717 за
2019 г.) и престъпленията
против дейността на дър-
жавните органи и обществе-
ните организации - 73 (за

тръбопровод "Водоснабдя-
ване на Добрич от тераси-
те на р. Дунав" (в земли-
щата на села в областите
Силистра и Добрич). Краж-
бата е в особено големи
размери и представлява
особено тежък случай на
престъпление, за което на
Р.Г. и С.К. са наложени на-
казания "лишаване от сво-
бода" от по 10 г. и конфис-
кация на имоти и движими
вещи. На третия им съу-
частник - К.Ц. е наложено
наказание "лишаване от
свобода" за срок от 5 г. Съ-
дът уважава предявения от
гражданския ищец "Водос-
набдяване и канализация
Добрич" АД иск за сумата
от 6 695 708 лв.

С решение на Апелати-
вен съд - Варна присъдата

На 30 март, около 00:40 часа, в град Добрич е из-
вършена проверка на 23-годишен мъж. В хода на про-
верката е установена суха тревна маса с тегло 3,93
грама, реагираща на полевия тест на наркотичното
вещество канабис. Задържан е за срок от 24 часа.

На 29 март, около 21:30 часа, в град Добрич е из-
вършена проверка на 17-годишен младеж. В хода на
проверката е установена суха тревна маса, реагира-
ща на полевия тест на наркотичното вещество кана-
бис. При последвалите процесуално следствени дейс-
твия в обитаваното от младежа жилище са установе-
ни полиетиленови пликчета с канабис, с общо тегло
14,50 грама. Непълнолетният младеж е задържан за
срок от 24 часа.

На 30 март, около 15:45 часа, по ул. "Любен Кара-
велов" в град Балчик е спрян за проверка лек автомо-
бил "Фолксваген", управляван от 51-годишен мъж. При
последвалата проверка на водача на МПС за употреба
на наркотични и упойващи вещества, тестът отчита по-
ложителен резултат за употребата на метаамфетамин
и амфетамин. Задържан е за срок от 24 часа.

На 29 март, около 10:10 часа, е получено съобще-
ние за извършена кражба от общински имот на тери-
торията на град Добрич. Установено е, че за времето
от 08:30 часа до 10:00 часа, неизвестен извършител е
проникнал в стая и е извършил кражба на два броя
портфейли с намиращите се в тях лични документи и
сумата от 1 050 лева.         НДТ

112 НОВИНИ

ОТКРИХА ОРАНЖЕРИЯ ЗА КАНАБИС
При проведена специа-

лизирана акция, по линия
на наркоразпространение-
то, е извършена проверка
на частен имот по бул. "25-
ти Септември" в град Доб-
рич. В хода на работа, слу-
жители на сектори ПКП
при Първо РУ МВР Добрич
и ОД МВР Добрич устано-
вяват на адреса високо-
технологична и специално
оборудвана оранжерия за
отглеждане на канабис.
Установени и иззети са об-
що 30 броя саксии с рас-

тения в различен стадии
на развитие с височина от
50 см до 150 см, иззети са
500 грама зелена тревна
маса, 10 грама суха трев-
на маса и семена, всички
реагиращи на наркотично-
то вещество канабис. Пол-

ГОЛЯМ ПОЖАР В ОДРИНЦИ
Две къщи пострадаха при

голям пожар в село Одрин-
ци, научи НДТ. Сигнал за
пожара е получен на 29
март, в 01.12 ч. след полу-
нощ. Установено е, че пла-
мъците са тръгнали от по-
мощна постройка в една от
къщите. В нея били склади-
рани голямо количество
лесно запалими вещества -
бензин, бои, лакове. В на-
чалото собствениците опи-
тали сами да загасят огъня,

но не успели и пламъците
обхванали съседната къща.

След сигнала три коли на
Пожарната в Добрич прис-
тигнали и успели да потушат
пожарите чак сутринта.

Има нанесени доста ма-
териални щети - покривни
конструкции, врати, мебели
и вещи. Води се разследва-
не за причината за пожара.
Според криминалисти, по-
жарът не е предизвикан
умишлено. НДТ

Фирма АлексОК ЕООД -
гр.Велико Търново

набира шофьори с категория Е,  за курсове
от България до Европа и обратно.

Високо възнаграждение. Тел.0893068537
www.alexok.com

2019 г. те са 45).
Налице е тенденция към

намаляване броя на наблю-
даваните досъдебни произ-
водства, свързани с незако-
нен трафик на хора, както и
на тези, свързани с държа-
нето и разпространението
на наркотични вещества.

През 2020 г. в Добричкия
съдебен район са били наб-
людавани 50 досъдебни про-
изводства, свързани с т.н.
корупционни престъпления и
59, касаещи извършени да-
нъчни престъпления. Делът
на решените дела от тези ка-
тегории е устойчив.

През миналата година
прокурорите от Окръжна
прокуратура-Добрич са
внесли в Окръжен съд-Доб-
рич 28 граждански иска, ка-
то 18 от тях  са за прекратя-
ване на търговски дружест-
ва, а 10 за поставяне под
пълно запрещение.

Административният ръко-
водител на Окръжна проку-
ратура-Добрич  Радослав
Бухчев подчерта, че и през
2021 г. ще продължи съвмес-
тната работа на прокурату-
рата и органите на МВР в
насока противодействие и
намаляване на битовата
престъпност и посегателст-
вата срещу възрастни хора,
разкриване и разследване
на престъпна дейност с
предмет наркотични вещес-
тва, противодействие на
престъпленията по транс-
порта,  както и на тези,
свързани с тежката престъп-
ност, корупцията, изпиране-
то на пари, злоупотреби с
фондове и имущество на ЕС,
данъчни и финансови прес-
тъпления и незаконен тра-
фик на хора и наркотици.

След доклада всички учас-
тници в онлайн съвещание-
то се включиха в дискусия
по основните акценти от не-
го, по актуални теми от об-
ществено значение и по
важни приоритети за насто-
ящата 2021 година. На он-
лайн съвещанието бе даде-
на висока оценка на рабо-
тата на прокурорите в реги-
она и бе изразено удовлет-
ворение от постигнатите ре-
зултати.                       НДТ

е изменена. Прието е, че де-
янието е извършено и на те-
риторията на землищата на
селата Цар Асен, Кочмар и
Дряновец, като кражбата е
на стоманени тръби с обща
дължина от 28 188 м, общо
тегло 7 795 787 кг, на обща
стойност 15 398 040,58 лв. На-
малено е наказанието "лиша-
ване от свобода" на К.Ц. от 5
на 3 г., отложено с изпитате-
лен срок от 5 г.

Съставът на ВКС приема,
че касационните жалби са
частично основателни, и с
решение от 18 март 2021 г.
изменя решението на Апела-
тивен съд - Варна и намаля-
ва размера на наложените
присъди.

Решението на Върховния
касационен съд е оконча-
телно.                              НДТ

връзка с чл. 20, ал. 2 от НК.
Вечерта на 27 март 2021

г., по време на посещение
в дома на жертвата, 35-го-
дишният мъж му поискал
малък заем. Двамата се
познавали от дълго време
и това не било прецедент.

Възрастният домакин
първоначално се съгласил,
а после отказал да даде ис-
каната сума. С напредване-

то на вечерта и под въздейст-
вието на употребения алкохол,
двамата обвиняеми нападна-
ли потърпевшия, с цел да взе-
мат пари от него, нанесли му
няколко удара, ограбили сума-
та от 500 лв. и мобилен теле-
фон от 70-годишния мъж и си
тръгнали.

Определението подлежи на
обжалване пред Окръжния
съд в Добрич.                 НДТ

звател на имота е 23-годишен
мъж от град Добрич. Мате-
риалите по случая са доклад-
вани в прокуратурата. Рабо-
тата по установяване и доку-
ментиране на цялостната
престъпна дейност задържа-
ният продължава.            НДТ

ВЪЗОБНОВЯВАТ СЕ
ЖЕЛЕЗОПЪТНИТЕ
КОМУНИКАЦИИ С
КОНСТАНЦА ПРЕЗ ДОБРИЧ

Докато със Северна Маке-
дония продължава да има
непродуктивно напрежение,
България и Румъния ефек-
тивно развиват сътрудничес-
твото си в рамките на Евро-
пейския съюз. Става въпрос
и за взаимното развитие на
областите Констанца и Доб-
рич, в предвидения да се
създаде до края на 2025 го-
дина икономически регион
Добруджа. По партньорство-
то в т. нар. "Черноморски ре-
гион" вече е решено възста-
новяването на железопътна-
та комуникация за пътничес-
ки и товарни превози.  През

Констанца /най-голямото
пристанище на Черно море/
и Добрич ще има отново
пътнически влак /засега
веднъж седмично/ и 7 то-
варни композиции, по вед-
нъж всеки ден, които ще въ-
зобновят и товарооборота с
Молдова и Украйна, а може
би по-късно и с Русия. Ще
припомним, че с бърз пътни-
чески влак в Албена и Вар-
на се извозваха и много пол-
ски летовници, най-вече мла-
дежи. Връзката предстои да
бъде възобновена от 1 сеп-
тември 2021 година, съобща-
ват от БДЖ.                 НДТ

ДВОЙКА ЧЕРНИ ЩЪРКЕЛИ
СЕ ЗАСЕЛИ КРАЙ ОНОГУР

От години в близост до
ограбения от бракониери-
те водоем край тервелско-
то село Оногур гнездят
щъркели. Очевидно царя-
щото спокойствие и  отда-
лечеността от големи се-
лища място привлича щър-
келите, за които има обил-
ни запаси от жаби и змии
в района. Тази местност,
позната като Суха река,
на границата между общи-
ните Тервел и Крушари, от
известно време става все
по-интересна за туристи,
включително и чужденци.
Но сега бившият язовир
Оногур поднася нова изне-
нада, при това нямаща ни-
що общо с древната ни ис-
тория. Жители на Оногур са
информирали общински
служители, че тази пролет
за пръв път там се е наста-
нила двойка черни щърке-

ли. При това мнозина от хора-
та за пръв път в живота си
виждат на живо черни щърке-
ли и им се радват като деца.
Надеждата им е, че двойката
черни щъркели може да им
осигури приток от туристи.

В Уикипедия пише, че "пър-
вите сведения за разпростра-
нението на черния щъркел на
територията на България са
от началото на 1960 година.
За разлика от белия щъркел,
който живее в провинцията и
степите, черният щъркел оби-
тава горите. Живеят в тихи
вековни гори, като строят
гнездото си на някое голямо
дърво. Ловните им територии
се състоят от потоци, рекич-
ки, блата, както и ливади с
ниска растителност."Всички
тези условия ги има и край
Оногур. Сега надеждата е но-
водошлите птици да отгледат
поколение.                    НДТ

0888874988 ПРОДАВА
ВОЛВО  V40 - 2.0,140 конски сили, 1998 год.

ГАЗ/БЕНЗИН цена: 1500 лв.
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СЪВЕТНИЦИТЕ КАЗАХА
"ДА" ЗА ФИЛИАЛ НА
МЕДИЦИНСКИЯ
УНИВЕРСИТЕТ

С 34 "за" общинските съ-
ветници на Добрич одобри-
ха предложението на Общи-
на Добрич за разкриване в
града на филиал - Медицин-
ски колеж на Медицински
университет "Проф. д-р Па-
раскев Стоянов" - Варна.  В
добричкия филиал ще се
обучават студенти по специ-
алностите "Медицинска сес-
тра и Акушерка" с придоби-
ване на общообразовател-
но квалификационна степен
бакалавър и  възможност за
практикуване при условия-
та на болничната помощ.

Идеята в Добрич да се
създаде филиал - Медицин-
ски колеж на Медицински
университет Проф. д-р Па-
раскев Стоянов", който да
подготвя специалисти по зд-
равни грижи, се подкрепя от
добричката общественост.
Проведените анкети показ-
ват, че зад тази идея стоят
811 граждани и 482 здравни
специалисти от "ДКЦ I"
EООД, "ДКЦ II"  EООД, ЦПЗ
"П. Станчев", Медицински
център Вива Феникс, както
и болниците в Добрич, Бал-
чик и Каварна. Получена е
и писмена подкрепа за ре-
ализиране на идеята от със-
ловни организации, асоци-
ации, здравни институции
на територията на Община
град Добрич.

С разкриване на Филиал
- Медицински колеж в Доб-
рич ще се подобри значи-
телно обезпечеността от зд-
равни специалисти, които
предвид негативните тен-
денции през последните го-
дини, намаляват.

"Данните на Националния
статистически институт, как-
то и анализите на РЗИ за
здравно-демографското
състояние на жителите от
региона показват трайни
тенденции към застаряване
на населението и увелича-
ване на неговата заболевае-
мост. Това неминуемо води
до нарастване необходи-
мостта от медицински и со-
циални услуги, респективно
от все повече лекари, соци-
ални работници и особено от

специалисти по здравни гри-
жи за лечебните заведения,
детските ясли и здравните
кабинети в образователните
институции. Тази необходи-
мост става още по-голяма
предвид факта, че много от
специалистите по здравни
грижи, които работят на те-
риторията на общината, са в
пред и над пенсионна въз-
раст", посочи зам.-кметът д-
р Емилия Баева.           НДТ

НА 4 АПРИЛ ГЛАСУВАМЕ В 376 СЕКЦИИ
376 са изборните секции

за цялата област, в които на
4 април ще се избират на-
родните представители за
45-ото Народно събрание.
По общини броят на СИК е
както следва: Община Бал-
чик - 37; Община Генерал
Тошево - 47; Община град
Добрич - 129; Община Доб-
ричка - 67; Община Кавар-
на - 31; Община Крушари -
17; Община Тервел - 32;
Община Шабла - 16. В 246
от всички секции ще може
да се гласува и машинно.
Над 180 000 са пък избира-
телите с право на глас в
областта.

ПРЕДУЧИЛИЩНОТО
ОБРАЗОВАНИЕ ЗА 4-
ГОДИШНИТЕ СТАВА
ЗАДЪЛЖИТЕЛНО

С 29 "За" и 2 "Въздържали
се" Общинският съвет прие
предложението на Община
Добрич за въвеждане на за-
дължително предучилищно
образование за 4-годишни
от учебната 2021/2022 годи-
на. Въвеждането на задъл-
жителното предучилищно
образование не изисква до-
пълнителен финансов ре-
сурс от Община град Доб-
рич, тъй като, съгласно оп-
ределените от Министерст-
во на образованието и нау-
ката процедури, необходи-
мото финансиране се осигу-
рява от държавата.

На територията на общи-
ната има 14 детски градини.
Те разполагат с необходи-
мия брой места; с матери-
ално-техническа база, съот-
ветстваща на държавните
стандарти за физическа
среда и на здравните изис-
квания към образователни-
те институции; с квалифици-
ран персонал и с условия за
пълното обхващане на всич-
ки деца в детските градини.
Готовността на общината за
въвеждане на задължителна
предучилищна подготовка
на четиригодишните деца,
преди крайния срок доказ-
ват и данните от извърше-

ОБЩИНСКИТЕ
СЪВЕТНИЦИ ДАДОХА
ЗЕЛЕНА СВЕТЛИНА
ЗА КАНАЛИЗАЦИЯТА
В КВ. "РИЛЦИ"

Общинският съвет в Доб-
рич одобри предложението
на Община Добрич да бъде
поискана  безвъзмездна фи-
нансова помощ от ПУДООС
за битова канализация в кв.
"Рилци".

Община град Добрич е по-
дала заявление за отпуска-
не на безвъзмездна финан-
сова помощ  в размер на 2
929 511,64 лв. с ДДС от
Предприятие за управление
на дейностите по опазване
на околната среда (ПУДО-
ОС) за изпълнението на
етап II от общо шестте на
проекта за изграждането на
битова канализация в кв.
"Рилци". Изпълнението на
втория етап включва изг-

раждането на 4466,33 м би-
тови канализационни клоно-
ве, включително и сградни
канализационни отклонения
до всеки имот по трасето на
канализационната мрежа,
предмет на проекта.

Вторият етап включва 11
улици.

Към настоящия момент се
изпълнява обект "Битова ка-
нализация в кв. "Рилци", гр.
Добрич - етап 1", съгласно
сключен договор за безвъз-
мездна финансова помощ
от ПУДООС, който следва
да приключи до края на ме-
сец май 2021 г. Първият етап
на изграждането на канали-
зация на кв. "Рилци" включ-
ва седем улици.          НДТ

Допълнително ще бъдат
образувани подвижни сек-
ционни избирателни коми-
сии на териториите на об-
щините при заявени желае-
щи лица с трайни уврежда-
ния да упражнят правото си
на вот, както и от гражда-
ни, поставени под каранти-
на. До 17.30 часа снощи бе
крайният срок, в който пос-
тавените под карантина или
изолация, подават заявле-
ние за гласуване с подвиж-
на избирателна кутия.

От Районната избирател-
на комисия съветват всеки
избирател да направи
справка за номера и адре-

са на своята избирателна
секция на интернет страни-
цата на Главна дирекция
"ГРАО" на адрес: https://
www.grao.bg/elections/.

Целта е да не се получа-
ва струпване на гласопода-
ватели в деня на вота в ко-
ридорите на сгради, в кои-
то се помещават две и по-
вече избирателни секции.
В тази връзка ВрИД облас-
тен управител на област
Добрич Румен Русев обръ-
ща внимание на имащите
право на глас добруджан-
ци, да спазват противоепи-
демичните мерки. "За пър-
ви път ще се произведат
избори в епидемична обс-
тановка, криеща риск за
здравето на хората. В та-
зи връзка навсякъде са
предприеми действия и ще
има хора, които в избор-
ния ден - на 4 април, ще
следят да няма струпване
на хора пред секциите, как-
то и такива, които ще извър-
шват на определени перио-
ди от време дезинфекция на
контактните повърхности. В
самите секции дезинфекци-

ята ще се извършва от чле-
новете на СИК. Въпреки то-
ва апелирам всеки да бъде
отговорен и да спазва 1,5 м
дистанция, да бъде с мас-
ка, покриваща носа и уста-
та. В изборното помещение
маската може да се свали
за кратко, когато избирате-
лят бъде помолен от член на
СИК. Препоръчително е да
се ползват ръкавици, както
и всеки да носи свой личен
син химикал, с който да се
разпише след упражняване-
то на вот" - припомня ука-
занията на здравните влас-
ти Р. Русев.

Подготовката за изборния
ден тече нормално и тази
седмица по график общини-
те ще получат бюлетините и
другите изборни документи,
нужни за провеждането на
изборния процес. Съгласно
договора между Министер-
ство на вътрешните работи
и фирмата, спечелила по-
ръчката за доставка на ма-
шини за гласуване, устройс-
твата ще бъдат доставени в
секциите с над 300 избира-
тели в областта.          НДТ

ния през м. февруари т. г.
обход. Те показват, че към
момента 71% от децата, ро-
дени през 2017 г. и живущи
на територията на Добрич,
посещават детска градина.
8%  от родителите са изра-
зили готовност да запишат
децата си за новата 2021/
2022 учебна година. Остана-
лите са се преместили в
друго населено място.
Предложението на Община
град Добрич подкрепят и
65% от анкетираните в на-
чалото на м. март родите-
ли/настойници на децата,
които вече са обхванати в
детските градини.

Водещ мотив на Община
Добрич за въвеждането на
за задължително предучи-
лищно образование е, че
образователните институ-
ции осъществяват не само
образователен, но и възпи-
тателен процес, който изг-
ражда навици, умения и
правилен модел на поведе-
ние и общуване и по този
начин осъществява пре-
венция и коригиране на по-
веденчески отклонения и
на социални явления, като
преждевременно отпадане
от училище и неграмот-
ност.         НДТ

До 02 април, Народно читалище "Йордан Йовков -
1870 г." "Седмица на детската книга" - сектор "Обс-
лужване на деца до 14 години". Организатор: Народ-
но читалище "Йордан Йовков - 1870 г."

До 02 април, FB: Художествена галерия. Онлайн
презентация на  Александър Петров  в "Работилница
за въображение". Продължава изложбата "Алексан-
дър Петров - Лавандулата /1916 - 1983/". Организа-
тор: Художествена галерия - Добрич.

До 02 април, web-site: www.libdobrich.bg; facebook:
https://www.facebook.com/libdobrich. Онлайн рубрики
: "Знаете ли, че ", "Имало едно време ", "За вас, деца"
и др. Организатор: Регионална библиотека "Дора Га-
бе".

01 април, 10.00 ч., FB: Младежки център - Добрич.
Онлайн изложба с най-добрите карикатури от Облас-
тен конкурс "Смешното в училище в карикатури" 2021,
посветен на 1 април - Международен ден на хумора
и шегата. Организатор: Младежки център - Добрич.

02 април, 10.00 ч., FB: Младежки център - Добрич.
#Заедно СъсСилви. Работилница "У дома". Организа-
тор: Младежки център - Добрич.

02 април, 14.00 ч., FB: Младежки център - Добрич.
#Заедно СБениИЮри. "Танцувайте хорце от сърце".
Организатор: Младежки център - Добрич.

02 април, web-site: www.libdobrich.bg; facebook:
https://www.facebook.com/libdobrich. Вълшебникът на
приказното слово Андерсен, посветено на 2 април -
Международния ден на детската книга - четене на
приказка и представяне на издания с Андерсенови
приказки. Организатор: Регионална библиотека "До-
ра Габе".

04 април, 11.00 ч., Държавен куклен театър "Дора
Габе". Детски спектакъл "Пинокио". Режисьор и сце-
нограф Леонард Капон. Участват актьорите Мила Бо-
янова, Росен Радев и Румен Куртев. Организатор:
Държавен куклен театър "Дора Габе". НДТ

КУЛТУРНИ  АКЦЕНТИ

СУ "СВ. КЛИМЕНТ ОХРИДСКИ" НА
НАЦИОНАЛЕН КРЪГ В СЪСТЕЗАНИЕТО
SPELLING BEE 2021

За трети пореден път СУ
"Св.Климент Охридски" -
Добрич, има участник в на-
ционалния кръг на единаде-
сетото издание на Нацио-
налното състезание по пра-
вопис на английски език
Spelling Bee.

Яна Вутова (VI "a") се кла-
сира на първо място в ре-
гионалния кръг, който се
проведе онлайн 26.03. Тя по-
беди в оспорвана борба с
21 участници от Варна, Бур-
гас, Шумен и Добрич. Дру-
гата наша участничка Мила
Чеварганова (VII "a") се
представи също много дос-
тойно и достигна до шестия
от общо осем кръга в със-
тезанието.

Яна Вутова ще защитава
честта на училището по из-
куства на 24.04., на нацио-
налния кръг в София.

Spelling Bee е традицион-
но американско състезание,
в което състезателите спе-
луват (от англ. spelling), т.е.
произнасят буква по буква
различни думи на английс-
ки език.  Целта на състеза-
нието е да повиши интере-
са на учениците към изуча-
ването на английски език и
да подобри знанията им
чрез забавни и интерактив-
ни дейности.

Тази година състезанията

се провеждат под наслов
"BEEcause we need them". В
тази различна учебна годи-
на решихме да предложим
на нашите пчелички да из-
лязат навън, да се върнат
към природата, да наблюда-
ват, да общуват и да научат
повече за пчелите и тяхна-
та изключителна роля за на-
шата планета и за човечес-

твото.
Състезанието се органи-

зира от Фондация "Корпус
за образование и развитие
- КОРПлюС". То се осъщес-
твява в партньорство с Фон-
дация "Америка за Бълга-
рия",  Посолството на САЩ
и Министерството на обра-
зованието и науката.

     еновева ТОДОРОВА

ПРЕМАХВАТ ПРЕМЕСТВАЕМИ
ОБЕКТИ НА ТЕРИТОРИЯТА НА
ОБЩИНА БАЛЧИК

Във връзка с  извършва-
не на  прокурорска про-
верка  относно статута на
наличните преместваеми
обекти по чл.56 от Закона
за устройство на терито-
рията в община Балчик,  от
местната администрация
съобщават, че за обекти,
за които към 5.04.2021г.  не
е  налично действащо раз-

решение за поставяне; не
е започнала процедура по
издаване ново или удъл-
жаване срока на вече из-
дадено разрешение за
поставяне (при изтекли по-
вече от три години от из-
даването му),  ще бъде
предприета процедура  за
премахване на неизрядни-
те обекти.
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- Г-жо Димитрова, в 
качеството си на дълго-
годишен лидер на БСП, 

на общински съветник, 
а сега и на председа-
тел на Общинския съ-
вет в Добрич, Вие сте 
достатъчно позната на 
добричлии, поне по от-
ношение на обществе-
ната Ви дейност. И все 
пак, кажете – коя е Мая 
Димитрова и защо от 
толкова много години е 
активен член на социа-
листическата партия?

- Завършила съм Висш 
машинно електротех-
ничеки институт Варна, 
след завършването на 
МЕИ – Варна, започнах 
работа като учител в 
Тервел - в тогавашния 
техникум по механоте-
хника, работих там една 
учебна година и през 
1991 г. започнах работа 
отново като учител по 
техничеки дисциплини в 
механотехникума в гр. 
Генерал Тошево, работих 
в Генерал Тошево до ме-
сец август 1995 г.

През този период с 
още няколко колеги ре-
шихме да се преквалифи-
цираме и се записахме 
във ВИНС – Варна, спе-
циалност „Икономика и 
мениджмънт“.

През месец август 
1995 г. започнах работа в 
Техникум по икономика, 
сегашната Финансово-
стопанска гимназия като 
пом.- директор. 

Работих като пом.-ди-
ректор до 2006 г. През 
тези години завърших 
юридичеко образование 
и след като се вписах в 
Адвокатска колегия - До-
брич, започнах да работя 
като адвокат на свободна 
практика, което правя и 
досега. 

В партйната си работа 
съм била председател на 
Областния съвет на БСП 
Добрич от 2016 до месец 
януари 2021 г.

Председател съм на 
Общинския съвет на БСП 
Добрич от 2014 г.

След местните избори 
2019 г. съм председател 
на Общинския съвет на 
гр. Добрич.

В семеен аспект – омъ-
жена съм и имам двама 
сина.

Винаги съм била член 
на БСП и не съм мислила 
да членувам в друга по-
литическа партия, социа-
листическата партия е 
партията, в която вярвам.

- Ако не греша, след 
изборите за Велико 
народно събрание ни-
кога местен социалист 
не е водил листата на 
партията за народни 
представители от До-
бричка област. Това из-
раз на доверие към Вас 

ли е, или в централата 
на БСП са осъзнали, 
че най-добре познава 

местните проблеми 
човек, който живее и 
работи в Добруджа?

- Наистина от мно-
го години водачът на 
листата не е бил от 
местните структури на 
БСП в областта, почти 
всички кандидати от 
листата са местните 
структури от общи-
ните. Ние познаваме 
местните проблеми и 
сме готови да  се бо-
рим за решаването им.

Нашия слоган на 
местно ниво е „С гри-
жа за Добруджа“.
- Всъщност, кои са 

според Вас основни-
те проблеми в нашата 
област и как могат да 
бъдат решени?

- На основните про-
блеми  в областта ни 
обърнаха внимание изби-
рателите при срещите ни, 
а те са: Липса на работа, 
обезлюдяване, лоша ин-
фраструктура, липса на 
болнично заведение или 
поне медицински център, 
липса на водоподаване.

Тези проблеми могат 
да бъдат решени единст-
шено с промяна модела 
на управление и полити-
ческа воля.  

-  Кои са първите 
стъпки в законотвор-
чеството, които според 
Вас би трябвало да 
направи бъдещото На-
родно събрание?

-За съжаление, почти 
във всяка сфера е необ-
ходимо да се променя 
нормативната уредба. 
Трябва да се работи за 
възстановяване на вър-
ховенството на закона, 
промяна в законодател-
ството, касаещо лечеб-
ните заведения, промяна 
в Закона за здравето, 
внесените от БСП зако-
нопроекти, които за съ-
жаление дори не влязоха 
в дневния ред на Народ-
ното събрание.

- Виждате ли поле 
за обединение на идеи 
с други политически 
формации в името на 
Добруджа? 

- Всички народни пред-
ствители, избрани от об-
ласт Добрич, трябва да 
работят заедно в името 
на нашата област, не-
зависимо коя е полити-
ческата партия, която 
ги е предложила. След 
като избирателите са им 
им гласували доверие, 
избраните народни пред-
ставитети трябва да го 
оправдаят. Бих работила 
за това Добруджа да има 
лоби в парламента в име-
то на общото благо на 
хората в Добруджа.

- Каква е според Вас 
каузата, за която всич-
ки ние бихме работили 
заедно – като нация, за 
да върви държавата ни 
напред?

- Трябва да работим в 
няколко насоки:

Ролята на държавата 
е да бъде стопанин и 
регулатор.

Авторитетът и силата 
на институциите задъл-
жително трябва да бъдат 
върнати, държавността 
защитеан.

Длъжни сме да върнем 
морала в българската по-
литика и върховенството 

на закона.
Свободата на словото 

трябва да бъде отстоява-
на, за да можем да изби-
раме наистина свободно.

- Какво е Вашето 
послание към добру-
джанци в навечерието 
на предстоящия вот?

- Да излязат да гласу-
ват, да не се страхуват, 
отиването до избирател-
ната секция не е по-раз-
лично от отиването до 
магазина, само високата 
избирателна активност 
може да се противопос-
тави на купения вот.

Подкрепете ни с № 4 
в бюлетината – „ БСП за 
България“!

Купуването и 
продаването на гласове 

е престъпление!

"С ГРИЖА ЗА ДОБРУДЖА"
Водачът на листата на коалиция "БСП за България“ в Добрички 

регион Мая ДИМИТРОВА: Длъжни сме да върнем морала в българ-
ската политика и върховенството на закона!

Автомобили на Google 
Street View се завръщат 
по пътищата на Бълга-
рия тази пролет. През 
следващите месеци те ще 
посетят редица градове 
и ще преминат по мно-
жество  пътни участъци 
в цялата страна. Тяхната 
задача ще бъде да осъ-
временят изображенията 
на градовете, пътищата 
и магистралите в Google 
Street View. 

Благодарение на Google 
Street View, потребителите 
вече имат възможност да 
посетят повечето българ-
ски градове, много при-
родни забележителности, 
архитектурно-музейни 
резервати, национални 
и градски паркове. Ин-
фраструктурата не само 
в градовете, но и между 
тях, се променя и разви-
ва с течение на времето, 
затова Google цели изо-
браженията да се акту-
ализират редовно. Новите 
изображения ще помогнат 
на потребителите да се 
ориентират още по-до-
бре на път към различни 
дестинации. Street View 
показва 360-градусови из-
ображения на улици, както 
и природни и културни 
забележителности.

Първите кадри от пъ-
тищата на България бяха 
заснети през 2012 г., а 
услугата стартира малко 
по-късно през март 2013 
г. В допълнение към ули-
ците и пътищата, Google 
представя и панорами от 
пешеходни зони от бъл-
гарски градове, както и 
други места недостъпни 
за коли. Благодарение на 
това потребителите могат 
да направят виртуална 
разходка до архитектур-
ния резерват Старинен 
Пловдив, из Ботаническа-
та градина в Балчик, При-
морски парк Варна, да 
разгледат Седемте рилски 
езера, Белоградчишките 
скали и много други. 

Тази година маршрутът 
на Google автомобили-
те освен през столицата, 
ще премине през редица 
градове и общини: Благо-

GOOGLE STREET VIEW ОТНОВО 
ПО БЪЛГАРСКИТЕ ПЪТИЩА

Колите на Google започнаха новата си 
обиколка на България на 26 март
евград, Гоце 
Делчев, Дуп-
ница, Сандан-
ски, Петрич, 
Кюстендил; 
Пазарджик, 
Панагюрище, 

Велинград; Пловдив, Хиса-
ря, Асеновград, Асеновград, 
Смолян; Хасково, Харманли, 
Свиленград, Любимец, Злато-
град, Кърджали; Стара Заго-
ра, Казанлък, Ямбол, Бургас; 
Варна, Добрич, Силистра, 

Тервел; Русе, Свищов; Пле-
вен, Ловеч, Луковит; Велико 
Търново, Габрово, Елена, 
Севлиево; Шумен, Търгови-
ще, Разград, Котел; Враца, 
Монтана, Мездра, Видин, 
Козлодуй, Лом.



ПЪРВИ ЧАСТЕН ОБЛАСТЕН ВСЕКИДНЕВНИК
ndt@dobrich.net

Брой 26 (6460) http://www.ndt1.com/

1 април 2021 г. 5

- Г-н Милков, Вие сте 
млад човек и досега винаги 
сте се занимавал с бизнес. 
Защо Ви трябваше да се 
захващате с политика? И 
респективно – защо из-

брахте „Републиканци за 
България“? И още едно 
защо – защо ръководство-
то на партията се довери 
именно на Вас – да създа-
вате структура в Добричка 
област и да ръководите 
дейността на младата пар-
тия в най-трудното време 
– предизборната кампания?

-Не бих казал че съм вече 

толкова млад. Всъщност, аз 
съм човек, който работи от 
14-годишна възраст,  натру-
пал съм опит през годините, 
бил съм на длъжности от най-
ниско до мениджърско ниво. 

Основното, което ме накара 
да се захвана с политика, е 
разединението на нацията. 
По пътя, по който сме тръг-
нали с това разделение, не 
ни чака нищо добро. А онези, 
които ме познават, знаят, 
че аз мога да обединявам 
хора с различно мислене, с 
различна политическа при-
надлежност, за да работим за 

единна кауза. „Републиканци 
за България“ ме поканиха да 
подкрепя тяхната кауза. И 
още при първия ни разговор 
с г-н Цветанов, поставих ясни 
условия за моето участие 

в политическия проект, а 
именно: че не София трябва 
да определя политиката на 
района, а местната структура 
трябва да задава насоките 
за регионалната политика. 
Другото, което уточнихме е, 
че всеки трябва да отговаря 
за това, от което разбира, а в 
основата на създаването на 
„Републиканци за България“ 

е работата с експерти. Тези 
две неща ми бяха гаранти-
рани и затова приех да бъда 
областен координатор на 
новоучредената партия.

- Какво смятате, че тряб-
ва да се промени в полити-
ческия живот и в българ-
ската действителност? И 
как, според Вас, може да 
се случи тази промяна?

- Основното, което трябва 
да се промени в политическия 
живот, е да отпадне думата 
„Аз“,  да се говори за „Ние“. 
Защото от региона излизат 
6-има депутати, а разногла-
сията им досега са една от 
причините за обезлюдяването 
на Добруджа и за критичната 
ситуация в нашия регион. 
При пристигането на водача 
на листата на „Републиканци 
за България“ д-р Севдалин 
Куцаров в града направихме 
няколко срещи с водещи 
партии, за да споделим с 
техните ръководства нашата 
идеология за обединение и 
работа в полза на хората от 
областта. На места тя беше 
приета доста добре. Някои от 
партиите откликнаха , а други 
не останаха въодушевени от 
идеята. Това стана ясно и на 
организирания междупарти-
ен футболен турнир, в който 
– въпреки отправената към 
всички покана, взеха участие 
само три партии. Нежелание-
то на другите да се включат 
дори в това безобидно начи-
нание не е добра атестация 
за съвместна бъдеща работа. 
А ние от „Републиканци за 
България“ търсим и ще рабо-
тим именно за тази промяна. 
За пореден път го казвам 

– търсим обединението за 
обща кауза. А каузата е „Об-
ласт Добрич!“

- Кои са приоритетите на 
„Републиканци за Бълга-
рия“ за бъдещето на стра-
ната ни и кои са Вашите 
лични приоритети, свързани 
с Добричка област?

- Приоритетите за страна-
та, декларирани и обосновани 
в програмата на „Републикан-
ци за България“, са: здравео-
пазване, електронно управле-
ние, образование, екологично 
земеделие, подпомагане на 
малкия и среден бизнес, про-
мяна на съдебната система… 
Всичко изброено, залегнало 
в програмата на партията, 
касае Добруджа. А основен 
приоритет за нашия регион е 
постигането на реална децен-
трализацията. 

Моите лични приоритети 
са свързани със здравео-
пазването, тъй като загубих 
родителите си, вследствие 
на грешки в тази жизнено-
важна система на местно 
ниво. Затова лично за мен, а 
предполагам и за повечето 
хора, достъпът до качествено 
здравеопазване е абсолютен 
приоритет! Другото, което 
се надявам да се случи и за 
което ще работя активно, е да 
могат да се реализират дава-
ните вече 12 години обещания 
за подобряване на инфра-
структурата, образованието, 
туризма и спорта в региона!

- Как оценявате предиз-
борната кампания, която 
почти привърши и какви са 
Вашите очаквания за вота 
на добруджанци?

- Оценявам кампанията 

като цяло – от онова, което 
виждам при срещите ми с 
хората от региона, като доста 
тъжна. Поради факта, че 
хората са обезверени, лъгани 
през годините, нежелаещи 
да гласуват. При обиколките 
ни с водача на листата д-р 
Куцаров - от човек, който 
е бил винаги против това 
децата ни да учат в чужбина, 
да работят в чужбина и 
да се реализират там, аз 
претърпях катарзис и вече 
не само разбирам подобен 
житейски избор, но - ако 
нещо не се промени, дори аз 
ще последвам онези, които 
са избрали да се реализират 
извън страната. Но това, 
което видях и почувствах, 
още повече ме амбицира да 
проведем една позитивна, 
разяснителна кампания и да 
направим така, че тя да има 
успешен край за промяна!

- Как ще продължи съ-
ществуването на новоучре-
дената партия „Републикан-
ци за България“ областта?

- Още при учредяване си 
партията е заявила, че няма 
да бъде еднодневка, а дъл-
госрочен проект, който ще 
отстоява приоритетите си 
във времето. И независимо от 
резултата от предстоящите 
избори, партията ще се бори 
за подобряване на стандарта 
на живот на гражданите на 
Република България!

- Какво е вашето посла-
ния към добруджанци дни 
преди вота на  4 април?

- Ако не излезем да гласу-
ваме на 4 април, промяната, 
която всички желаем, ще 
остане мираж!

НАШАТА КАУЗА Е "ОБЛАСТ ДОБРИЧ"
Николай МИЛКОВ - вр.и.д. Областен координатор на ПП "Републиканци за България“ и втори в листата за 

Добрички регион: Крайно време е в политиката да отпадне думата "Аз" и да заговорим като "Ние"
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Футболистите на Сеп-
тември 98 (Тервел) победи-
ха у дома с минималното
1:0 Дунав (Русе). Двубоят
бе от ХХI кръг на Северо-
източната трета лига и
премина доста оспорвано,
с непрестанни атаки и към
двете врати. Добруджанци
започнаха много уверено
през пролетния дял от пър-
венството. Тимът все още
не е изпитал горчивината
от загубата в досега игра-
ните мачове, информира
sportal.bg.

Мачът с Дунав (Русе) ще
се запомни с бързата иг-
ра на двата отбора и мно-
гото пропуски и пред две-
те врати. В 32-ата минута
Джан Хасан (Дунав) в рам-
ките на 1-2 минути не удър-
жа отрицателните си емо-
ции и за деянията си по-
лучи от главния рефер
Иван Руменов втори жълт
и съответно червен кар-
тон. Тази детинска проява
се отрази зле на гостите,
които с човек по-малко се
опитаха да са достоен про-
тивник на футболния те-
рен. В 43-ата минута капи-
танът на тервелчани Сте-
фан Стефанов простреля
от пряк свободен удар вра-
тата на Цветелин Енчев и
откри за 1:0. До края на
полувремето Дениз Кадир
и Емре Акиф от близко
разстояние можеха да уве-

личат преднината на дома-
кините, но умелата намеса
на стража на гостите не
позволи това.

През втората част отно-
во имаше бърза и напорис-
та игра на двата отбора.
Септември стоя здраво на
терена и уверено атакува
вратата на гостите. Русен-
ци също имаха две-три чис-
ти положения, пропуснати
от младите им нападатели.
Преслав Петков удари гре-
да и няколко пъти беше из-
веждан от своите съотбор-
ници в игралното поле на
домакините. Атанас Стам-
болов от пряк свободен
удар също нацели гредата.
В 90-ата минута капитанът
на русенци Диян Димов от
линията на наказателното
поле също натресе стра-
ничния стълб на вратата на
домакините. В ответната
атака Венелин Стоянов съ-
що бе изведен от дълбочи-
на сам срещу вратаря Цве-
телин Енчев, но не можа да
намери опразнената му
врата.

Победата прати Септем-
ври (Тервел) на пета пози-
ция в класирането с 36 точ-
ки, колкото има и четвър-
тият в подреждането Лудо-
горец 3. В следващия кръг
отборът гостува на Светка-
вица (Търговище), докато
Дунав (Русе) приема у до-
ма Черноморец (Балчик).

СЕПТЕМВРИ 98
(ТЕРВЕЛ) ПОСТИГНА
ПОБЕДА НАД ДУНАВ

Отборите на Локомотив
(София) и Русе спечелиха
купите от първия кръг на
Държавното лично-отборно
първенство и Купа Бълга-
рия по бокс, което се про-
веде в зала "Дунав" в Русе.
Двата тима заеха първите
места съответно при жени-
те и девойките.

Боксьорките на Локомо-
тив (София) са с равен брой
точки с тези на домакини-
те от Русе. Столичният клуб
обаче излъчи три шампион-
ки, в лицето на добричлий-
ката Стойка Кръстева (51
кг), Добромира Георгиева
(75) и Андреа Сиркова
(+81), докато русенки оста-
наха с две - Севда Асенова
(48) и Габриела Димитрова
(54). На трето място в край-
ното подреждане се нареди

СТОЙКА КРЪСТЕВА
ОТНОВО БЕ НАД ВСИЧКИ

БВС, благодарение титлата
на Светлана Станева (64). За
отбелязване е, че до финала
в категория до 51 кг стигнаха
две добруджанки - Стойка
Кръстева, която наскоро три-
умфира в международния
турнир "Странджа", и Златис-
лава Чуканова от БК Добру-
джа, която преди около три
месеца стана майка.

С голям интерес се очак-
ваше финалът в категория до
60 кг между двете национал-
ки - добричлийката Аслъхан
Мехмедова, състезаваща се
за ЦСКА, и Деница Елисее-
ва от Левски, спечелен с 2:1
гласа от представителката на
"червените". Очаквано злато
грабна и Станимира Петро-
ва (57) от Варна, която отка-
за след първия рунд Ана Ма-
рия Дялова (Русе).

Григор Димитров ще иг-
рае на двойки в предстоя-
щия "Мастърс" в Монте
Карло. Българинът ще е в
тандем с Давид Гофен, с
когото преди са играли три
пъти - все през 2018 годи-
на. Тогава те също се вклю-
чиха в Княжеството, в Мон-
реал и Laver Cup.

В актива си имат две по-
беди в Монте Карло, вклю-

ГРИГОР ДИМИТРОВ ЩЕ
ИГРАЕ И НА ДВОЙКИ В
МОНТЕ КАРЛО

чително престижна над Ра-
джийв Рам и Иван Додиг, а
в канадския град спечели-
ха срещу Жереми Шарди и
Люка Пуй. И в двата турни-
ра отпаднаха от Оливър Ма-
рах и Мате Павич, а на La-
ver Cup отстъпиха на Ник
Кирьос/Джон Иснър.

"Мастърс"-ът в Монте
Карло ще се проведе от 11
до 18 април.

СЕВЕРОИЗТОЧНА ТРЕТА ЛИГА

ВРЕМЕННО КЛАСИРАНЕ
  1. Спартак (Вн) 20 16 3 1 59:6 51
 2. Светкавица 20 15 0 5 53:17 45
 3. Черноморец 18 12 3 3 45:17 39
 4. Лудогорец III 18 11 3 4 45:14 36
 5. Септември 20 11 3 6 40:21 36
 6. Шумен 2007 19 11 2 6 43:27 35
 7. Черноломец 20 10 2 8 44:26 32
 8. Дунав (Рс) 19 10 2 7 36:25 32
 9. Устрем (Дон) 20 10 2 8 38:30 32
10. Доростол 19 8 2 9 20:35 26
11. Ботев (НП) 19 5 3 11 20:46 18
12. Спортист 20 4 1 15 21:65 13
13. Тополи 2010 19 4 1 14 17:41 13
14. Интер (Дч) 20 1 1 18 16:81 4

ПРОГРАМА ЗА XXII КРЪГ
10 април 2021 г., събота, 16:00 ч.
Дунав (Русе) - Черноморец (Балчик)
Ботев (Нови пазар) - Шумен 2007 (Шумен)
Светкавица (Търговище) - Септември 98 (Тервел)
11 април 2021 г., неделя, 16:00 ч.
Кубрат 2016 (Кубрат) - Доростол (Силистра) - сл.
Лудогорец 1945 III (Разград) - Интер (Добрич)
Тополи 2010 (Тополи) - Спортист 2011 (Г. Тошево)
Черноломец 1919 (Попово) - Спартак 1918 (Варна)
Устрем (Дончево) - почива

РЕЗУЛТАТИ - XXI КРЪГ
Септември 98 (Тервел) - Дунав (Русе)  . . . . 1:0
Черноморец (Балчик) - Кубрат 2016 (Кубрат)3:0 сл.
Спартак 1918 (Варна) - Светкавица (Търговище) 2:0
Спортист 2011 (Г. Тошево) - Черноломец (Попово) 2:1
Шумен 2007  - Лудогорец III (Разград) отложен
Устрем (Дончево) - Ботев (Нови пазар)  . . 2:1
Интер (Добрич) - Тополи 2010 (Тополи)  . . . 0:3

Българският специалист
Георги Петров за пореден
път изведе отбора на Ло-
комотив (Новосибирск) до
шампионската титла за
младежи на Русия. Тази го-
дина Георги Петров бе по-
мощник на Вячеслав Кар-
гузов, а техният тандем из-
веде Локмотив-СШОР до
титлата, след като на вто-
рия финален турнир в Мос-
ква волейболистите от Но-

восибирск се наложиха над
Звездите на Югра (Сургет)
с 3:1 (25:18, 19:25, 25:21,
25:21). Така Локомотив за-
писа 9 победи от 10 мача
във финалните турнири и
триумфира с титлата.

Тимът от Новосибирск за
4-а поредна година печели
титлата на Русия в Младеж-
ката лига, като и 4-ите пъти
главен "виновник" за това
е родният специалист Геор-
ги Петров.

ГЕОРГИ ПЕТРОВ
ИЗВЕДЕ ЛОКОМОТИВ
(НОВОСИБИРСК) ДО
ШАМПИОНСКАТА
ТИТЛА В РУСИЯ

Разпределителят на Локо-
мотив Слави Костадинов,
който е син на бившия бас-
кетболист на Балкан (Ботев-
град), Спартак (Плевен) и
Фикосота (Шумен) Мариан
Костадинов и бившата во-
лейболистка на АИС (Шу-
мен) Марина Коновалова,
игра страхотно в последния
мач и записа впечатляващи-
те 10 точки (1 ас, 4 блока,
83% ефективност в атака).

Най-резултатен в пос-
ледния двубой за Локо ста-
на диагоналът Роман Му-
рашко с 18 точки (7 аса, 2
блока, 50% ефективност в
атака). Центърът Юрий
Бражнюк, който както Сла-
ви Костадинов изигра ня-
колко мача за Локомотив в
Суперлигата на Русия под
ръководството на Пламен
Константинов, добави още
11 точки (4 аса, 2 блока, 71%
ефективност в атака).

Нападателят на Манчестър Сити Серхио Агуеро ще от-
каже на Барселона и ще премине в Пари Сен Жермен
през лятото, твърдят испански медии. Договорът на аржен-
тинеца с "гражданите" изтича и той си тръгва, а редица
европейски грандове са се наредили за подписа му.

Агуеро харесва проекта в Париж и в момента е скло-
нен да се обвърже с френския клуб. Спортният директор
на парижани Леонардо е говорил с наставника Маури-
сио Почетино и двамата смятат, че Серхио е идеален
вариант за атаката на тима, особено при положение че
Мауро Икарди напуска клуба.

Решението на Агуеро обаче е свързано и с бъдещето на
Лионел Меси, което все още е неясно. Звездата на Барса
също е с изтичащ договор и не се знае дали ще остане в
клуба, а ПСЖ е вариант и за него. Възможно е и двамата
да се озоват в Париж, но и да играят заедно на "Камп Ноу".

СЕРХИО АГУЕРО ИСКА В
ПСЖ, А НЕ В БАРСЕЛОНА

Най-добрият футболист в света за миналия сезон Ро-
берт Левандовски няма да играе в следващите около 4
седмици заради контузия, обявиха официално от Байерн
(Мюнхен). Това означава, че той ще пропусне куп важни
двубои, сред които се отличават двата четвъртфинала в
Шампионската лига срещу Пари Сен Жермен (7 и 13 ап-
рил), както и евентуално първият полуфинал (27/28 април).

Нападателят получи разтежение в дясното коляно по
време на световната квалификация на Полша с Андора
и се очакваше да се възстановява по-малко. Лева няма
да играе и в дербито от Бундеслигата срещу РБ (Лайп-
циг) идния уикенд.

ЛЕВАНДОВСКИ ПРОПУСКА
КУП ВАЖНИ МАЧОВЕ
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- Добруджанци Ви по-
знават като активен млад 
човек. Но не всички. Как-
во трябва да знаят за 
Вас? 

- Чисто биографично – на 
38 години съм, завършил 
съм „Стопанско управле-
ние“, от 15 години до мен 
има жена, която ме вдъхно-
вява и ми помага да покажа 
най-доброто от себе си, 
загубих баща си в тийней-
джърска възраст и смело 
мога да кажа, че от малък 
съм научен да работя, от 
години се опитвам да разви-
вам малък бизнес в сферата 
на новите технологии, свър-
зани със строителството. 
А по-скоро емоционално, 
отколкото като биография 
– имам мисия да помагам за 
спасяването на бездомните 
животни, освен това съм със 
силно развито чувство за 
справедливост и липса на 
чувство за страх за собст-
вената кожа, така че – често 
съм на първа линия, когато 
става дума за защита на 
справедлива кауза, свърза-
на с чисто човешки права 
или защита на интересите 
на Добруджа… 

- Кои са Вашите прио-
ритети, за които ще ра-
ботите? 

- Категорично ще работя 
за законодателство в пол-
за на Добруджа. На първо 
място за децентрализация. 
Защото по този начин все-
ки регион – включително 
Добричка област, ще има 
лостове за развитие. От да-
нъчна система до специални 
условия за инвеститорите. 
Ще работя за създаване на 
възможност за екологичен 
туризъм по Северното Чер-
номорие, с възможности за 
изграждане на лека турис-
тическа база, която да не е 
в загуба през зимния сезон. 
Ще работя за забрана на 
проучването и експлоатаци-
ята на шистов газ, тъй като 
съм твърдо убеден, че това 
ще доведе до замърсяване 
на питейните подпочвени 
води. Ще търся начини за 
стимулиране на инвестици-
ите в хранително-вкусовата 
промишленост, както и за 
връщане на големите да-
нъчни фирми - да се отчитат 
в добруджанските общини, 
така в Добруджа ще по-
стъпват повече данъци за 
собствено развитие, което 

ще стимулира и общините 
да подпомагат бизнеса. И 
като споменах общини, ми-
сля, че трябва да бъде пре-
разгледано районирането, 
трябва някои общини да бъ-
дат слети, за да се  намалят 
административните разходи 
и да се оптимизира обслуж-
ването на хората. Град До-
брич например е изкуствено 
отделена от естественото си 
развитие община. 

Мисля, че трябва да се 
работи активно за осве-
жаване на железопътната 
връзка с Румъния, както и 
за изграждане на трилентов 
път Добрич-Варна.

Както и съм убеден, че 
е нужно задълбочено про-
учване на демографския 
проблем и изработване на 
програма за уедряване на 
определени селища, за да 
не се губят пари в излишни 
пътни връзки, водоснабдя-
ване и други комуникации. 
Трябва да се работи активно 
за съживяване на животно-
въдството в малките лични 
ферми, за подпомагане на 
градинарството в районите 
с подпочвени водни източ-
ници и термални води за 
оранжерийно производство, 
в полза на туризма.

Като приоритет съм си на-
чертал търсенето на начин 
за създаване - на основата 
на Добруджанския земе-
делски институт, на Висше 
селскостопанско училище 
или университет, както и 
създаването на регионална 
земеделска борса, която да 
спре спекулациите със зър-
но, горива, торове, препара-
ти... Мисля, че е крайно вре-
ме да се извади на светло, 
със закон арендаторството, 
подобно на земеделския 
закон във Франция, който 
разпорежда, независимо 
от годишните добиви, точно 
определена рента по ка-
тегории земя, по вид сята 
селскостопанска култура, 
задължително торене, дого-
вори не по-краткотрайни от 
5 години…

И не на последно място 
смятам, че бъдещият пар-
ламент трябва да работи в 
посока на това да се дава 
възможност на общините да 
заселват хора с българско 
гражданство и българско 
самосъзнание, живеещи 
извън България.

Както виждате, мисля в 

много посоки и всички те са в 
името на по-доброто бъдеще 
на Добруджа. Защото, ако 
ние – местните хора, не се 
погрижим за това бъдеще, 
няма кой да се сети за нас.

Искам да подчертая и 
нещо, което аз не наричам 
приоритет, а мисия, а имен-
но - грижата за бездомните 
животни. И най-вече - прила-
гането на законодателство-
то, добро само по себе си, 
по отношение на садистите, 
които умишлено вредят на 
животните. Смятам, че е 
безусловно задължително 
да има реално действаща 
зоополиция, която да реа-
гира адекватно на подобни 
извращения и този тип хора, 
които - за съжаление, съ-
ществуват между нас, да по-
лучат заслужено наказание! 

- Като човек, който има 
собствен бизнес, предви-
дима ли е бизнес средата 
у нас? 

- Бизнессредата е не 
просто непредвидима, тя е 
непоносима. И не заради 
Ковид кризата, която „оголи 
нервите“ на проблемите. 
Проблемите съществуват от 
години. И те са свързани с 
общата несигурност, шире-
щата се корупция, щуробад-
жанащината, протекциони-
зма за определени фирми. 
В това, че животоспасяващи 
отрасли са „подарени“ на 
свои хора, а за останалите 
няма не само стимули, но 
дори и елементарно разби-
ране от страна на инсти-
туциите. Всеки е оставен 
да се спасява сам…И още 
нещо, което гони инвес-
титори или кара предпри-
емчиви хора просто да си 
потърсят топла „държавна 
службичка“ - по отношение 
на бизнеса у нас превенция 
няма. Затова пък има десет-
ки санкциониращи органи, 
които често търсят запе-
тайката, заради която да 
бъдеш глобен, наказан, да 
се чувстваш некадърник и 
престъпник. Вероятно в дър-
жава с унищожена икономи-
ка това е добър вариант да 
се пълни празната държавна 
хазна, но за хората, които 
често се опитват да оцеля-
ват с малък семеен бизнес, 
този подход е пагубен. Той 
е и една от причините мно-
го предприемчиви хора да 
напуснат България и да си 
търсят шанс за реализация 

някъде другаде…  
- Семейните, микро-, 

малките и средни бизне-
си са гръбнакът на всяка 
икономика.  Голям про-
цент са и самонаетите 
лица? Какви политики 
предвиждате за тях?

- Републиканци за Бълга-
рия поставят развитието на 
малкия и среден бизнес в 
центъра на своята програ-
ма, защото само създава-
нето на стабилна и предви-
дима бизнес среда  може да 
даде тласък на развитието 
на икономиката. Предвиж-
даме създаване на нови 
работни места, стимулиране 
на инвестиционния интерес 
и предприемачеството, до-
пълнителни възможности 
за професионална и лична 
квалификация и реализа-
ция. Планираме специални 
данъчни отстъпки и финан-
сови стимули за малките и 
средни предприятия, както 
и за стартиращия бизнес. 
Планираме изграждане на 
бизнесхъбове, чиято цел 
е да работят съвместно с 
вече утвърдените фондове 
за набиране на капитал и 
да осигурят необходимата 
експертна и логистична под-
крепа на стартиращи и вече 
съществуващи фирми. По 
този начин ще подпомогнем  
растежа на фирмите и ще 
подпомогнем процеса на 
намиране на  нови пазари 
за техните стоки и услуги. 
Ние сме напълно наясно, 
че само развитието и под-
помагането на развитието 
на малките и средни фирми, 
на семейния бизнес, може 
да повиши чувствително 
доходите на хората и да по-
добри начина им на живот. 
Затова сме категорични, че 
това развитие може да бъде 
подпомогнато по метода 
на стимулирането, а не на 
санкционирането! Много 
често трябва само малко по-
мощ, за да се превърне една 
идея от лична или семейна 
мечта в истински печеливш 
бизнес-проект. Ние смятаме 
че можем да помогнем на 
този процес. 

- Как могат да бъдат 
преодолени различията 
между големите градове 
и по-малките населени 
места?  

- През последните години 
тези различия станаха като 
бездна. И не мисля, че могат 
да бъдат напълно преодоле-
ни, поне в обозримо бъдеще. 
Но, ако има воля да се сложи 
начало на подобен процес, 
то непременно трябва да се 
случи толкова отдавна го-
ворената децентрализация. 
Нека всеки регион получи 
възможността и правото да 
обедини интелекта на хората 
на своята територия и всич-
ки заедно да могат да начер-
таят визия за бъдещето на 
своя регион – според при-
родните дадености, достиже-
нията до момента в различни 
сфери на икономиката. Но 
това не бива да бъде само на 
книга, защото и сега имаме 
тъй наречените планове за 
интегрирано развитие, само 
че – за да се случат, на от-
делните населени места им 
трябва разрешение отгоре, 
трябват им и финанси. Нека 
местните референдуми ста-
нат напълно регулярен метод 
за вземане на общи реше-
ния за бъдещето на опреде-
лен регион. Нека по-голяма 
част от приходите остават в 
общините, за да могат мест-
ните управи да боравят с 
тях, за да създават по-добър 

микроклимат. Нека имаме 
правото на местно ниво да 
решаваме с какви стимули 
да привличаме – било инвес-
титори, било специалисти в 
оголените сектори на живо-
та. За това бих работил като 
законотворчество, защото 
именно законодателството 
трябва да даде право на 
всяко населено място да 
покаже най-доброто от себе 
си, за да могат и малките 
населени места да станат 
привлекателни и хората да 
не бягат от тях, за да търсят 
по-достоен начин на живот 
– било в столицата, било в 
чужбина…

- Какви са приоритетите 
на партията в областта на 
регионалната политика? 

- Въобще приоритет в бъ-
дещата дейност на партията 
е образованието. Смятаме, 
че само добре образовани 
хора, хора мислещи и търсе-
щи, биха могли да рестарти-
рат „запъналото колело“ на 
България и да дадат тласък 
на пътя ни напред. Затова, 
по отношение на регионите 
сме категорични, че всички 

трябва да имат справедлив 
достъп до качествено висше 
образование. В тази връзка 
предвиждаме изграждане на 
иновативни университетски 
кампуси в изостаналите 
райони на България, както 
и изграждане на центрове 
за професионална подго-
товка на кадри, съобразени 
с изискванията на местния 
бизнес. Приоритет е, раз-
бира се, здравеопазването 
– най-важната за хората от 
регионите сфера, в която 
има да се работи много и 
по която имаме специал-
на сериозна програма за 
поетапно преодоляване на 
проблемите. Приоритет ни е 
електронното управление на 
процесите и на живота въоб-
ще. Приоритет ни е създава-
нето на по-стабилна бизнес-
среда, за която говорихме. 
И най-вече приоритет ни е 
– като спазваме правилата, 
да върнем държавата на 
хората, да им върнем усе-
щането за справедливост и 
нормалност, да им върнем 
надеждата, че утре ще бъде 
по-добре от днес!

КАТЕГОРИЧНО ЩЕ РАБОТЯ ЗА 
ЗАКОНОДАТЕЛСТВО В ПОЛЗА НА ДОБРУДЖА

З А П О В Е Д
№ 435, гр. Добрич, 30.03.2021 г.

На основание чл. 44, ал. 1, т. 1, т. 8 и ал. 2 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, чл. 63, ал. 9 от 
Закона за здравето, чл. 73 от Административно-процесуалния 
кодекс, във връзка с Решение № 72 на Министерския съвет 
от 26 януари 2021 г. за удължаване срока на обявената с 
Решение № 325 на Министерския съвет от 14 май 2020 г. 
извънредна епидемична обстановка, удължена с Решение № 
378 на Министерския съвет от 12 юни 2020 г., Решение № 
418 на Министерския съвет от 25 юни 2020 г., Решение № 
482 на Министерския съвет от 15 юли 2020 г., Решение № 525 
на Министерския съвет от 30 юли 2020 г., Решение № 609 на 
Министерския съвет от 28 август 2020 г., Решение № 673 на 
Министерския съвет от 25 септември 2020 г. и Решение № 
855 на Министерския съвет от 25 ноември 2020 г., Заповед № 
РД-01-51/26.01.2021г. на Министъра на здравеопазването на 
Република България 

 НАРЕЖДАМ:
I. Във връзка с необходимостта от провеждане на 

дезинфекционни мероприятия съгласно Приложение № 1 към 
т.1, буква „а“ от Заповед № РД-01-51/26.01.2021г. на Министъра 
на здравеопазването на Република България,  в детските 
градини и детски ясли на територията на град Добрич, в които 
ще бъдат разположени избирателни секции за провеждането на 
4 април 2021г. на избори за народни представители за Народно 
събрание, на 5 април  2021г. се преустановяват посещенията в 
следните детски градини и детски ясли:

- Детска ясла № 4 – ул. “Любен Каравелов“ № 55 А
- Детска ясла № 4 – ул. “Вардар“ № 54
- Детска ясла № 4 – филиал в ДГ № 26 ул. “Оп. Д. Ковачев“ 

№ 2
- Детска ясла № 4 – филиал в ДГ № 32 ж.к. “Балик“, ул. 

“Теменуга“ до бл. 24
- Детска ясла № 5 - ул.“Екзарх Антим I“ № 1
- ДГ № 7 „Пролет“ – ж.к..“Добротица“ № 16
- ДГ № 8 „Бодра смяна“ – ул. “Генерал Колев“ № 13
- ДГ № 9 „Пчеличка“ – ул. “Христо Смирненски“ № 5
- ДГ № 10 „Слънчице“ – ул. “Даскал Димитър Попов“ № 1
- ДГ № 12 „Щурче“ – ул. „Вардар“ № 67 
- ДГ № 18 „Дора Габе“ – ж.к. “Дружба“ до бл.44
- ДГ № 20 „Радост“ – ул. “Христо Ботев“ № 54
- ДГ № 23 „Звездица“ -  ул. “Богдан“ № 2
- ДГ № 24 „Приказен свят“ – ул. “Дунав“ № 16
- ДГ № 25 „Весела“ – ж.к. “Дружба“ № 54
- ДГ № 26 „Звънче“ – ул. “Оп. Д. Ковачев“ № 2
- ДГ № 32 „Зорница“ – ж.к.“Строител“ до бл. 65
- ДГ № 32 „Зорница“ – ж.к.“Балик“, ул. “Теменуга“ до бл. 24
II. В детските градини и детски ясли на територията на 

Община град Добрич, невключени в т.I от настоящата заповед, 
се възстановяват посещенията от 05.04.2021г. съобразно  
Заповед на Министъра на здравеопазването на Република 
България, действаща към  05.04.2021г.

 Контрол по изпълнение на заповедта възлагам на Емилия 
Баева – Заместник- кмет „Хуманитарни дейности“ при 
Община град Добрич.

Копие от заповедта да се публикува на интернет страницата 
на Община град Добрич, да се разгласи чрез средствата за 
масова информация и да се изпрати по служебна електронна 
поща на съответните длъжностни лица за сведение и 
изпълнение. 

ЙОРДАН ЙОРДАНОВ
Кмет на Община град Добрич

Светослав ПЕТКОВ: Ние от "Републиканци за Бълга-
рия" искаме да върнем на хората усещането за спра-
ведливост и нормалност
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ЧЕСТИТ РОЖДЕН ДЕН 
– не на шега, казваме 
днес с обич и уважение 
на Димитър Дуков. На чо-
века, за когото няма тай-
ни във вестникарството, 
на човека, посветил жи-
вота си на грамотната, 
позитивна журналистика, 
сериозните анализи и 
най-вече - на хората, за 
които всеотдайно рабо-
ти много-много години, 
от сърце желаем да е 
здрав, да продължи да 
споделя опита и мъд-
ростта си, да е обичан и 
да има много чисто чо-
вешки поводи за радост!  

РОЖДЕНИК днес е Ге-
орги Герасимов. За здра-
ве и успехи в добрите му 
начинания са пожелания-
та на екипа на НДТ! 

ПРАЗНИК има днес на-
чалникът на отдел „Кул-
тура“ в Община Балчик 
Сава Тихолов. И съвсем 
сериозно, независимо, 
че е Ден на шегата, ние 
от По-добрия вестник му 
желаем здраве, успехи 
и много поводи за ус-
мивка!

ЧЕСТИТ РОЖДЕН ДЕН 
казваме днес на Петран-
ка Георгиева - кметски 
наместник на село Езе-
рец. Здраве и много ен-
тусиазъм в работата за 
хората от повереното й 
населено място желаем 
ние от НДТ! И разбира 
се - всеки ден да й е 
усмихнат като рождения 
Ден на шегата! 

ИМЕН ДЕН празну-
ват днес всички с името 
Аврам. Нека са здрави и 
нека всичките им добри 
мисли и дела получават 
небесна подкрепа!

РОЖДЕНИК утре е ше-
фът на Ловно-рибарското 
дружество, ротариане-
цът и дългогодишен уп-
равител на „Жилфонд-
инвест“ Илия Михайлов. 
Да е здрав, да се радва 
на уважение и всичко 
добро, с което се заеме, 
да се увенчава с успех – 
желаем на г-н Михайлов 
ние – неговите приятели 
от НДТ!

ЧЕСТИТ РОЖДЕН ДЕН 
казваме на Цветолин Не-
дков – шеф на отдел 
«Нова и най-нова исто-
рия» към РИМ, който 
празнува на 3 април. За 
здраве, много успехи в 
дебрите на историята и 
много лични поводи за 
радост са нашите поже-
лания към рожденика!

РОЖДЕН ДЕН на 4 ап-
рил празнуват цели две 
добротворки от дамски 
клуб „Майчина грижа“ 
– Валя Рачева и Мар-
гарита Манчева. И на 
двете от сърце дамите 
от благотворителната 
организация желаят да 
са здрави, в живота им 
да има много светлина 
и хармония, а стореното 
от тях Добро да им се 
връща стократно!

ЧЕСТИТ РОЖДЕН ден 
казваме на Веско Бо-
янов, който празнува 
в неделя. За здраве и 
много успехи в добрите 
му начинания са пожела-
нията на НДТ!

В АВАНС честитим 
рождения ден на кмета 
на село Бранище Ди-
митър Димитров, който 
празнува на 5 април. 
Да е здрав, да работи с 
мисъл и грижа за хората 
от добруджанското село 
и нека всичко добро, с 
което се заеме, се увен-
чава с успех!

СВЕТСКА 
КЛЮКА

Преди 3 години група май-
ки пристигат в приемната на 
депутата от ГЕРБ Даниела 
Димитрова и разказват, 

че децата им няма къде да 
играят. Всички уреди са 
развалени, площадките на 
практика са неизползваеми, 
обясняват жените. Мога да 
ви съдействам с лични сред-
ства, отговаря им народният 
избраник от Добрич. През 

2018-та година е напълно 
възстановена площадка-
та пред Обредния дом в 
града. Освен нови уреди, 
на мястото на нехигиенич-
ния пясъчник е поставена 
противоударна настилка. 
На  откриването присъства 
тогавашният зам.-кмет Боян 
Коларов, на когото Дими-
трова връчва документи, че 

дарява съоръженията на об-
щината. По-късно в прием-

ната й влизат други майки, 
този път от квартал „Игли-
ка“. Молбата им е не само 
за детска площадка, а и за 

кът за отдих за възрастни. 
Съдействах, желанието им 
е изпълнено, разказва Да-
ниела Димитрова. Вече е 
готова и третата площадка, 
тя е пред храма „Свети Ге-
орги“. Заради пандемията 
обаче откриването ще се 

поотложи. 
Средствата са лично мои, 

дарението е с пари от депу-
татската заплата, споделя 
Димитрова, но не желае 
да разкрие сумата. Убе-
дена е, че нейната мисия 
е да помага. Тя реагира 
остро срещу внушенията 
на опонентите, че народ-
ният представител е олице-

творение на всичко лошо. 
Напротив, ние сме сърцати 

хора, които 
влагат много 
п о л о ж и т е л -
на енергия в 
своите дейст-
вия.  И освен 
да  вършим 
о с н о в н а т а  
задача, като 
творим зако-
ни, поемаме 
и ред други 
ангажименти, 
разказва Ди-
митрова, коя-
то се занима-
ва с благот-
ворителност 
още от 90-те 
години на ми-
налия век. 

Тя е иконо-
мист по об-
разование, магистър по 
„Икономика и управление 
на търговията“, има след-
дипломна квалификация: 
„Счетоводство и контрол“. 
Работила е като оператор-
програмист в завод „Елек-
троника“, София; Икономи-
чески директор на шивашка 
фирма „АВЕ“, а от 1998 до 
2017 г. е административен 
ръководител в нотариална 
кантора в Добрич. Била е 
общински съветник в ОбС 
Добрич от 2007 до 2017 г., 
като в мандат 2011-2015 г. 
е зам.-председател на Об-
щинския съвет. Член е на 
ПП ГЕРБ от 2007 г., била е 
общински клубен ръководи-
тел на Жени ГЕРБ Добрич, 
а от 2014 е областен клубен 
ръководител на Жени ГЕРБ. 
Народен представител в 
44-ото Народно събрание. 
Омъжена, с две дъщери и 
двама внуци. Сега отно-
во е кандидат за народен 
представител от листата на 
ГЕРБ –СДС.

ТРИ ДЕТСКИ 
ПЛОЩАДКИ ДАРИ НА 
ДОБРИЧ ДЕПУТАТЪТ 
ОТ ГЕРБ И НАСТОЯЩ 
КАНДИДАТ ДАНИЕЛА 
ДИМИТРОВА

СКРЪБНА ВЕСТ
На 31 март  си отиде 

една светла жена, посвети-
ла живота си на знанието, 
книгите и хората. Само 
на 57 години, в По-добрия 
свят отиде д-р Емилия Ве-
селинова Станева-Мил-
кова. Над 20 години д-р 
Милкова ръководеше Реги-
онална библиотека „Пенчо 
Славейков“ във Варна, а 
през последните 4 години 
беше един от ревностните 
народни представители, 
ратуващи за знанието и 

за престижа на родната книга и родното библиотечно 
дело. Добър и умен човек, готов винаги да подаде ръка 
на достойна кауза, д-р Милкова беше обичан и уважаван 
специалист, оставил светлина у всеки, с когото животът 
го е срещнал. Тихо и по апостолски тя се раздаваше. И 
имаше още много какво да даде…  На обществото. И на 
семейството си, което винаги ще носи спомена за един 
удивителен човек и ще я помни винаги с добро!

Опелото ще се отслужи на 03.04.2021 г. от 11.00 часа в 
Катедрален храм "Св. Успение Богородично", а погребе-
нието от 12.30 часа на Централен гробищен парк - Варна.


